



# 4D CHIANGMAI / CHIANGRAI + Mix Hill Tribes & 3D Museum

THAI VALIDITY: 01 JAN - 30 JUN 2018 (COMPLETE TRAVEL) (Tour Code: GP4)



## DAY 01 - ARRIVAL / CHIANGMAI (D-Khantoke)

Meet on arrival by local tour guide, visit Doi Suthep Temple. (Included Entrance fees, Exclude Tram fees). 3D Meseum Chiangmai (include entrance fee). Tonight, enjoy the special Khantoke Dinner with Thai Dancing Shows those will entertain you for all the Dinner Time.

抵达清迈机场后，游览双龙寺(包括入门票，不含缆车)，3D 清迈博物馆(包括入门票)。晚间观赏泰式舞蹈和想用 Khantoke 晚餐。

## DAY 02 - CHIANGMAI (B/L/D)

After breakfast visit Elephant Camp. Then go to visit Orchid & Butterfly Farm, Monkey Show, Human & Snake Fighting Show. Next visit Long Neck + Mix Hill Tribes, where you will find Long Neck, White Karen, Lahuchibalah, Mong (meo), Pharong (Long Ears). Last destination will be San Kham Pang Village (Home Industries) which is another well-known place in Chiangmai, Thailand. The Hidden Village in Chiangmai - The Hidden Village will provide you a special experience from such a unique ambience and wide range of activities such as the jungle of giant insects and the house of animals and Dinosaur Town (Chosen menu for steak 1. Beef 2. Pork 3. Chicken 4. Fish)

早餐后参观大象野生动物园。之后观赏人与蛇争斗赛及观看猴戏。之后，参观少数民族及长颈村。然后游览兰花蝴蝶谷和参观家庭手工业。清迈隐藏的村庄 - 隐藏的村庄将为您提供如此独特的氛围和广泛活动的特殊体验，如巨型昆虫丛林，动物之家和恐龙镇。(请选择菜单 1. 牛 2. 猪 3. 鸡 4. 鱼)



## DAY 03 CHIANGMAI / CHIANGRAI / CHIANGMAI (B/L/D)

Day tour to Chiangrai visit Mae Kajan Hot Spring for a stop 30 Min where you can soak your feet. After that proceed to the exquisite White Temple (Rong Khun Temple). Next go to the Golden Triangle, the gate of the borders in Thailand and Laos, after tour visit Mae Sai the northernmost town in Thailand. It's separated from Burma only by a bridge. Dinner at local restaurant.

早餐后前往清莱参观 Kajan 温泉并停留 30 分钟(你可以在温泉浴足)。然后前往精美的灵光寺。沿路进入泰国和老挝边界—金三角。之后游览泰国北部和缅甸只有一桥之隔的美塞市。晚餐用于当地餐馆。



## DAY 04 DEPARTURE / SINGAPORE (B)

After breakfast, own leisure until transfer to airport for your safety flight back home.

早餐后前往机场返回新加坡。

### PACKAGE INCLUDES Updated: 09/12/17

- \* SIN/CNX/SIN by Thai Airways (W) (Domestic "H") - transit Bangkok
- \* 3 Nights stay at preferred hotel
- \* 3 Breakfast / 2 Lunches / 2 Dinners + 1 Khantoke Dinner
- \* Free Hot Good Coffee for 01 Cup per person (Adult Only)
- \* Tours as per Itinerary (Subject to change)

\*\* Hotel Extension & Peak Period Surcharge - Please refer to 3 Days Free & Easy Farelist \*\*

### PACKAGE EXCLUDES:

- \* Airport taxes TG-\$115, MI-\$75 per person (subject to change)
- \* Tipping for Guide & Driver THD 400 per person